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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  10. 4. 2019 
 
 
Z  A P I S N I K 
5. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 9. 4. 2019 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Matjaž Ožek, Blanka Pust, Aleš 
Starič, Milan Škufca, Tomaž Zorc; 
Odsotni: Zoran Remic (opravičeno) 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, Maja Anzelj, Davorin Fink – OU 
Brigita Železnik, vodja SOU mirnska dolina 
Rok Nose – Dolenjski list 
Živa Zakšek, Miran Klevišar – TV Vaš kanal 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je predlagal spremenjen dnevni red in sicer: 
 
Točka 8:  
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v RCERO Ljubljana za obdobje 2019-2021 – 
soglasje k ceni storitev obdelave komunalnih odpadkov – se prestavi na točko 2 
 
Točka 9:  
Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 
2018 in Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2018 – seznanitev – se prestavi na točko 4 
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. Nato je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o novem predlogu dnevnega 
reda. Razprave in novih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 26.02.2019 
2. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe obdelave določenih vrst komunalnih 

odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v RCERO Ljubljana za 
obdobje 2019-2021 – soglasje k ceni storitev obdelave komunalnih odpadkov 

3. Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna – 1. obravnava 
4. Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za 

leto 2018 in Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2018 – seznanitev 
5. Predlog zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2018 
6. Predlog Pravilnika o oddaji službenih stanovanj v lasti Občine Mirna v najem – 1. obravnava 
7. Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Mirna v letih 2019 in 2020  
8. Predlog Sklepa o kategorizaciji stanovanj v lasti Občine Mirna 
9. Predlog Sklepa o popravku Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter 

določitvi višine subvencije Občine Mirna 
10. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta - seznanitev 
11. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje z dne 26.02.2019 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 4. redne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 26.02.2019. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v RCERO Ljubljana za obdobje 2019-2021 – 
soglasje k ceni storitev obdelave komunalnih odpadkov 
 

Direktor Komunale Trebnje Stanko Tomšič je predstavil vsebino predlaganega gradiva in višino cene storitev obdelave 
komunalnih odpadkov za občine pristopnice s 5 % dodatkom v višini 0,1372 EUR/kg, od tega je: 

- cena javne infrastrukture 0,0299 EUR/kg, 
- cena storitve javne službe 0,1073 EUR/kg 

Dodal je še, da predlagane cene storitev obdelave komunalnih odpadkov veljajo od 1. 3. 2019 dalje. 

Davorin Fink, višji svetovalec I je še dodal, da delež glasovanja župana Občina Mirna znaša 0,45%. 
 
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP) Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
RAZPRAVA:  
Stanko Tomšič je v nadaljevanju še pojasnil, da bi se z izgradnjo sežigalnice v Ljubljani strošek obdelave zmanjševal oz. se v 
prihodnje ne bi zviševal.  
Blanko Pust je zanimalo ali obstaja verjetnost, da se strošek komunalnega odvoza smeti odmeri glede na težo odpadkov. 
Stanko Tomšič je pojasnil, da je to malo verjetno, saj količina predstavlja le 30% celotnega stroška, ostalo so fiksni stroški in 
prevoz ter storitev obdelave. 
Anton Mirt je opozoril na problem ekoloških otokov, ki so preobremenjeni, saj odpadke na otoke odlagajo občani, ki nimajo 
zabojnikov ali mimodidoči. 
 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme  
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe obdelave dolo-
čenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v 
RCERO Ljubljana za obdobje 2019-2021- soglasje k ceni storitev obdelave komunalnih odpadkov. 

2. Občinski svet Občine Mirna daje podporo usmeritvi sežiganja lahke frakcije odpadkov v Ljubljani ali na drugi 
primerni lokaciji v Sloveniji. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna – 1. obravnava 
 
Uvodno predstavitev Odloka je obrazložila Brigita Železnik, vodja skupne občinske uprave. Poudarila je, da je zapuščeno tisto 
vozilo, ki ni registrirano več kot 30 dni, nima registrskih tablic, nima lastnika in se nahaja nekje na prometni-javni površini. 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Odloka. 
 
Član Statutarno pravne komisije (SPK), Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS 
predlagala sprejem predlaganega Odloka. 
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RAZPRAVA: 
Blanka Pust je vprašala, ali Odlok velja tudi za primer vozil, parkiranih za Preventom, ki so brez registrskih tablic.  
Župan je pritrdil; Odlok obravnava zapuščena, (ne)registrirania vozila. 
Blanko Pust je zanimalo koliko natančno je evidentiranih primerov neregistrirani avtomobili na javnih površinah. 
Brigita Železnik je poudarila, da gre v primeru parkirišča za Preventom za nekategorizirano prometno površino, ki se uporablja za 
javni promet. Odlok ne govori samo o javnih kategoriziranih cestah oz. površinah, ampak tudi za ostale prometne površine, ki so 
dane v uporabo za cestni promet.  
Direktorica OU Tanja Šinkovec je dodala, da bi bilo potrebno v drugi obravnavi dopisati, da velja Odlok tudi za površine, ki niso 
javne, ampak so dane v uporabo v javno dobro. 

 
Po končani razpravi je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Odlok o ravnanju z zapuščenimi in nepravilno parkiranimi vozili v Občini Mirna v 
predloženem besedilu v prvi obravnavi z naslednjimi dopolnitvami: 

- v prvi odstavek 2. člena se vključi termin »javne površine, določene za uporabo v cestnem prometu«. 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Letno poročilo skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina - medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 
2018 in Ocena izvajanja občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 2018 – seznanitev 
 
Uvodno predstavitev Poročila je obrazložila Brigita Železnik, vodja skupne občinske uprave. 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganih Sklepov. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je opozorila na neprimerno vedenje lastnikov psov, ki okoli spomenika za hišnimi ljubljenčki ne pospravljajo 
iztrebkov. Zanimalo so jo podatki o meritvah ob vstopu na Mirno. 
Davorin Fink  je povedal, da bodo analize pripravljene konec meseca in bodo podatki o meritvah hitrosti podani na naslednji seji. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Mirna se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška 
dolina - Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2018.  

2. Občinski svet Občine Mirna se seznami z Oceno izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Mirna za leto 
2018. 
 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 5. točki 
Predlog zaključnega računa proračuna Občine Mirna za leto 2018 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Maja Anzelj,višja svetovalka I. 
 
Predsednica Odbora za proračun in lokalno samoupravo (v nadaljevanju OPLS), Blanka Pust je povzela razpravo, ki je potekala 
na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega zaključnega računa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je poudarila, da je gradnja vrtca oz. njegova rekonstrukcija nujna in prioritetna naloga. 
Župan je povedal, da je pred pričetkom projektiranja potrebna sprememba OPN, saj je zemljišče parc. št.  k.o. 1410- Mirna po 
namenski rabi zelena površina in ne gradbeno zemljišče. . Na omenjenem območju so lahko samo igrala. Potrebno bo najti 
ustrezno rešitev ali umestitev na drugo lokacijo. Ko bo dokumentacija usklajena in pridobljeno gradbeno dovoljenje, bo Občina 
Mirna lahko pripravila razpis za izbiro izvajalca.  
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Aleš Starič je vprašal ali je vrtec res popolnoma zaseden? 
Direktorica Tanja Šinkovec je povedala, da temu ni tako in dodala, da Občina Mirna plačuje dve prosti mesti in sicer izključno 
zaradi tega, ker nekateri otroci ne izpolnjujejo starostnega pogoja (11 mesecev) s 01.09.2018. Do zapolnitve mest se tako 
plačujejo prazna mesta. 
Blanka Pust je dodala, da Občina Mirna plačuje zato, ker ne more sprejeti 42 otrok zaradi normativa.  
Direktorica Tanja Šinkovec je poudarila, da je obnova vrtca potrebna tudi zaradi stavbe, ki ni grajena namensko in ki ne ustreza 
zakonsko določenim standardom in  normativom. V obnovljeno stavbo bi lahko preselili tudi oddelek, ki je začasno v šoli. 
Župan je dodal, da si občina prizadeva, da bo vrtec ustrezal vsem predpisanim standardom in normativom. 
Aleša Stariča je zanimalo, ali je možna tudi montažna gradnja vrtca. 
Župan je povedal, da so vse možnosti odprte. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Mirna za leto 2018. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 6. točki 
Predlog Pravilnika o oddaji službenih stanovanj v lasti Občine Mirna v najem – 1. obravnava 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Pravilnika. 
 
Član SPK, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega 
Pravilnika. 
 
RAZPRAVA: 
Antona Mirta je zanimalo ali se opravlja preverjanje upravičenosti do neprofitne najemnine in če obstaja ukrep s katerim se 
poravnajo nastali dolgovi iz naslova tekočih stroškov ali mesečne najemnine in če se le-ta ukrep tudi izvaja v primeru, da se 
najemnik znajde v finančni stiski? 

Direktorica občinske uprave Tanja Šinkovec je povedala, da preverjanje upravičenosti najemnikov do neprofitne najemnine 
(razen v dveh primerih) še ni bilo izvedeno. Redno se izvaja letni pregled stanovanj,  izdelana je bila ocena stanja stanovanj in 
načrt potrebnih vlaganj, kar je podlaga za izračun vrednosti stanovanja in za določitev višine najemnine. V načrtu dela oddelka za 
gospodarstvo, ki pokriva področje stanovanj, je planirana tudi preveritev upravičenosti do neprofitne najemnine vseh najemnikov. 

 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo odloka v drugi obravnavi enako 
besedilu odloka v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili prvega odstavka 84. člena Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na isti seji opravi obe obravnavi 
in Pravilnik o oddaji službenih stanovanj v lasti Občine Mirna v najem sprejme na isti seji tako, da se prva in 
druga obravnava predloga pravilnika združita. 

2. Sprejme se Pravilnik o oddaji službenih stanovanj v lasti Občine Mirna v najem v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Mirna v letih 2019 in 2020  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
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Predsednica OPLS, Blanka Pust, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
Član SPK, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega 
Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o financiranju političnih strank v Občini Mirna v letih 2019 in 2020 v predloženem besedilu. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 8. točki 
Predlog Sklepa o kategorizaciji stanovanj v lasti Občine Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Predloga. 
 
Član SPK, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega 
Predloga. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o kategorizaciji stanovanj v lasti Občine Mirna v predloženem besedilu. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 9. točki 
Predlog Sklepa o popravku Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi 
višine subvencije Občine Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Član SPK, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega 
Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o popravku Sklepa o izdaji soglasja k cenam za izvajanje storitve »Pomoč 
družini na domu« ter določitvi višine subvencije Občine Mirna v predloženi vsebini.  
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 10. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 2. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 27.03.2019 
 2. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 27.03.2019 
 2. seje Odbora za proračun in lokalno samoupravo, ki je bila dne 28.03.2019 
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Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
 
K 11. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z naslednjimi zadevami: 

- ogled stanja na terenu (črpališče Sajenice, vodohran v Gorenjski Gori, pregled javnih cest) bo v maju; 
- državne ceste: z DRSI se načrtuje pripravo idejne zasnove za zavijalni pas Zabrdje in Trbinc ter nadvoz nad železniško 

progo na Gomili; (OPPN) 
- obvozna cesta Zapuže- Debenec- Zabrdje; 
- električni vodi na območju Rojah bodo vkopani v zemljo; 
- OPPN Sotla bo pripravil investitor, vodna študija bo vključena v pogoje za obvoznico; 
- načrtovana je pridobitev projektne dokumentacije za ureditev prostora pod gradom – bazen; 
- stanje na področju čiščenja odpadnih voda bo obravnavano na eni od prihodnji sej; podal je še informacijo o vloženi 

tožbi, ki jo je GOP d.o.o. naslovil na Komunalo Trebnje d.o.o..  
 
Blanka Pust:  
Ali je na območju OPPN Sotla predvidena ureditev cestne infrastrukture s pločnikom? 
Župan je pritrdil.   
 
Aleš Starič: 
Kakšni so zaključki sestanka s predstavniki podjetja Kremen d.o.o. v zvezi z onesnaževanjem javne ceste zaradi izvajanja 
njihove dejavnosti? 
Župan mu je odgovoril, da bo podjetje nabavilo stroj za pometanje ceste, najboljša rešitev pa je obvoz. 
Aleš Starič 
je podal je pobudo občana glede čiščenja odtoka za odvajanje odpadnih meteornih vod v Zabrdju.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 18:50. 
 
 
zapisala:           ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


